
Socialudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 16. september 2014

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Samrådsspørgsmål W
Ministeren bedes redegøre for baggrunden for, at brugen af morfika er så ud-
bredt i behandlingen af plejehjemsbeboere, om ministeren er tilfreds med at
forbruget i Danmark er langt højere end i lande, hvis velfærdssystemer vi nor-
malt sammenligner os med, og hvad ministeren i givet fald vil gøre for at ned-
bringe brugen af morfika?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Finn Sørensen (EL).

På udvalgets vegne

Pernille Vigsø Bagge
formand
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